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Драге колеге, 

Поздрављамо вас са једним цитатом, 
прочитаним на Интернету, а који нам се 
веома допао: „некада сам желио каријеру, а 
сада знам да само желим редовну плату...“  

Нисмо упознати да ли се ваше жеље 
разликују много од наших, али морамо сви 
признати, да у овим СЕК-иним годинама 
(свјетске екомомске кризе) ми смо и више 
него добро пословали, тако да можемо 
тврдити да су наше жеље, у овој трећој 
години „осамостаљења“ поштанског 
система – испуњене (барем дјелимично)... 
Чињеница је да смо бар неког од вас, сваког 
15. у мјесецу, сретали у некој куповини, 
што имплицира да смо сретници који се 
могу „ослонити“ на редовност. Заиста, ко 
још мисли на каријеру, поред свих оних 
коверата у којима су рачуни? - Које нам 
наше поштоноше, редовно и на вријеме 
достављају. Као поштански радници, не 
можемо рећи да се не радујемо ревности 
својих колега, а с друге стране... Ма знате...

Него, да вас упознамо са садржајем новог 
издања.

Управи Предузећа, као и Надзорном 
одбору, истекао је четворогодишњи 
мандат. Поштујући Закон, расписани су 
конкурси и сада имамо нови Надзорни 
одбор, чије чланове представљамо у овом 
броју. Када је ријеч о новим директорима, 
конкурс је завршен, те ће чланови Управе 
бити изабрани у наредном периоду, о чему 
ћемо вас детаљно извјестити у сљедећем 
издању интерног Листа.

На крају ове године, у 78. издању 
Поштоноше, доносимо вам актуелности 
о сарадњи Пошта Српске са чланицама 
ПостЈуропа, те вијести о новоотвореним 
објектима нашег Предузећа, те свим 
дешавањима у претходна три мјесеца. 

Наравно, знате сви да смо обиљежили и 
Свјетски дан поште, а најдражи гости били су 
нам школарци, који су по први пут завртјели 
велики бубањ с пошиљкама, а разврставање 
су ипак препустили нама...

Поздрав, и сретни вам предстојећи празници! 
Читамо се у новој години!

С поштовањем, 

Уредници  
Александар Аничић 

Жељка Кољанчић
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А к т у е л н о

И з а б ра н  н а д з о р н И  о д б о р

Предсједник Надзорног 
одбора – Душан Вјештица
О д л у к О м  Н а д з О р Н О г  О д б О р а ,  ч л а Н О в и 
с а д а ш њ е  у п р а в е  п р е д у з е ћ а  и з а б р а Н и 
с у  з а  в р ш и О ц е  д у ж Н О с т и  д и р е к т О р а  и 
и з в р ш Н и х  д и р е к т О р а  п р е д у з е ћ а ,  д О 
О к О Н ч а њ а  з а к О Н с к е  п р О ц е д у р е .

Н а II ванредној сједници Скупштине 
акционара Предузећа, одржаној 01. 
новембра 2010. године, донешене 

су Одлуке о разрјешењу чланова 
Привременог Надзорног одбора, те 
именовању чланова новог Надзорног 
одбора Предузећа. 

На поменутој Скупштини, акционарима 
Предузећа, изнесена су, на гласање, имена 

18 кандидата који су се пријавили на Јавни 
конкурс за избор и именовање четири 
члана Надзорног одбора Предузећа. 
Кандидати који су, након вишедневног, 
исцрпног и детаљног рада Комисије за 
избор,  добили највише бодова, те који 
су, уједно, добили и већину гласова 
акционара Предузећа су Борис Стојановић 
из Бањалуке, Радомир Драгичевић из 
Зворника, Јосип Амулић из Бањалуке и 
Душан Вјештица из Бањалуке. Испред 
реда мањинских акционара Предузећа, 
као пети члан Надзорног одбора, Мара 
Пилиповић, представник Фонда ПИО РС, у 
конкуренцији са Александром Вучковићем, 
представником ЗИФ ВБ Фонда а.д. 
Бањалука, од стране акционара Предузећа, 
добила је више гласова, и тиме обновила  

чланство у Надзорном одбору.

Већ слиједећи дан, 02. новембра, 
одржана је и Конститутивна сједница 
Надзорног одбора Предузећа, као и I 
редовна сједница Надзорног одбора 
Предузећа. На Конститутивној сједници, 
изабрани чланови, извршили су одабир 
предсједника и замјеника предсједника 
Надзорног одбора. Већином гласова за 
предсједника Надзорног одбора изабран 
Душан Вјештица, а за његовог замјеника 
Мара Пилиповић. Након конституисања, 
предсједник Надзорног одбора, отворио 
је I редовну сједницу, новог сазива, 
Надзорног одбора Предузећа, на којој 
је разматрано и донесено неколико 
oдлука. Обзиром да је Управи Предузећа 



ДУШАН ВЈЕШТИЦА

Рођен 04.01.1974. године, у Гламочу. Завршио Техничку академију у Београду  1998. 
године, и стекао звање дипломирани инжењер хемијске технологије. Године 2001.-
2006. године, завршио магистарски студиј на Универзитету у Бањој Луци (чека одбрану 
магистарске тезе). 

Тренутно запослен, у UniCredit Bank a.d. Banjaluka, као Извршни директор и 
Руководилац непрекидности пословања и кризног менаџмента. Радио у МУП Републике 
Српске- Управа криминалстичке полиције и  Управа за образовање, затим у ОДП 
„Космос“ Бањалука. 

Стални судски вјештак и члан Удружења судских вјештака РС. Тренутно обавља функцију 
предсједника Н.О. Пошта Српске а.д. Бања Лука, члан је Управног одбора у Туристичкој 
организацији Бањалуке и члан Школског одбора у техничкој школи Бањалука.
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28. октобра истекао мандат, Надзорни 
одбор, је донио  Одлуку о разрјешењу 
чланова Управе Предузећа, те Одлуку о 
именовању вршилаца дужности Директора 
Предузећа и извршних директора у 
Управи Предузећа, чији мандат траје до 
окончања поступка именовања чланова 
Управе Предузећа путем јавног конкурса, 
а најдуже два мјесеца. Наиме, чланови 
садашње Управе Предузећа су Одлуком 
Надзорног одбора, изабрани за вршиоце 
дужности Директора и Извршних 
директора Предузећа, до окончања 
законске процедуре. 

Осим поменутих, донесенa je и Одлукa о 
расписивању Јавног конкурса за избор 
и именовање Управе Предузећа, затим 
Одлукa о утврђивању услова, стандарда 
и критеријума за избор чланова Управе 
Предузећа, те Одлукa о именовању 
Комисије за избор Управе Предузећа 
- Директора и Извршних директора 
Предузећа. Избор и именовање чланова 
Управе Предузећа вршиће се у складу са 
постојећим Статутом Предузећа.

Милена Квочка
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 МАРА ПИЛИПОВИЋ

Рођена 04.06.1954. године, у Мељиновцу – Доњи Лапац у 
Хрватској. Основну и средњу школу завршила  у Бихаћу, а 1977. 
године Правни факултет у Новом Саду. Правосудни испит 
положила је 1980. године у Сарајеву.

Радила у РМЦ Бихаћ, Окружном суду у Бихаћу, те обављала 
послове секретара Пројектног завода у Бихаћу. Такође, током 
своје каријере, у Окружном суду у Бихаћу, обављала је послове 
стручног сарадника и предсједника Основног суда у Доњем 
Лапцу. Од септембра 1994. године ради у Фонду ПИО РС на 
пословима референта другостепеног органа одлучивања.

БОРИС СТОЈАНОВИЋ 
Дипломирани правник

Рођен 13.12.1978. године, у Мостару. Завршио 

Правни факултет у Бањој Луци 2004. године. Прије двије године 
положио је правосудни испит. 

Од 2004. до данас, запослен у  адвокатској  фирми „Сајић“ о.д.  
Бањалука . У Именик адвоката Адвокатске коморе Републике 
Српске, уписан од ове године.

ЈОСИП АМУЛИЋ

Рођен 30.07.1946. године, у Бањој Луци. Основну школу завршио 
у Бањој Луци, а средњу Фискултурну школу и Факултет физичке 
културе у Сарајеву. У неколико основних и средњих школа, радио 
као као наставник и професор физичког васпитања. Такође, био 
је запослен и у Школи за слушно оштећену и глувонијему дјецу 
у Бањој Луци. Поред професионалне каријере био је и активан 
спортски радник. Активно играо рукомет у Р.К. „Борац“ од 1965. 
до 1974. године. По окончању активне играчке каријере започео 
дугогодишњи тренерски рад, у рукометним клубовима „Борац“ и 
„Младост“ из Бања Луке.

РАДОМИР ДРАГИЧЕВИЋ

Рођен 15.05.1954. године У Осмацима, Зворник. Завршио Вишу 
економску-комерцијалну школу у Сарајеву1988. године , чиме је стекао 
звање Економиста финансијско-комерцијалног смјера, а 2006. године, 
на Универзитету у Новом Саду, на Факултету „Михајло Пупин“ 
Зрењанин стекао је звање дипломирани инжењер производног 
менаџмента. Радио у Скупштини општини Калесија, СИЗ-у социјалне 
заштите Калесија, у Центру за социјални рад Калесија, у  д.о.о. „Мирјам„ 
Зворник, п.п. „ПС- Тодоровић“ Зворника, д.о.о. „Де Комерц“ Зворника. 
Од 01.01.1997. године,  до данас - Овлаштени рачуновођа, код више 
послодаваца на подручју општине Зворник. Од 15.01. 2008. године, 
обавља функцију Финансијског директора и менаџера Предузећа 
д.о.о. „Тиса-Мод“ Зворник. Од 2008. године, члан је Управног одбора и 
Надзорног одбора УО Туристичка организација Општина Зворник.
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о б л А с т  з А  п о ш т А н с к и  с А о б р А ћ А ј

Одржана III 
Cets/Seetsi   
регионална 
научно-стручна 
конференција

к О Н ф е р е Н ц и ј а  ј е  О д р ж а Н а  12 .  Н О в е м б р а  2 010 .  г О д и Н е ,  Н а  ф а к у л т е т у  с а О б р а ћ а ј а 
и  к О м у Н и к а ц и ј а  с а р а ј е в О  у  с а р а ј е в у.  Н а ш е  п р е д у з е ћ е  п р е з е Н т О в а л О  ј е  р а д  п О д 
Н а з и в О м :  п О з и ц и О Н и р а њ е  Н а  т р ж и ш т у  „ C E P “  у с л у г а  п О ш т а  с р п с к е  с а  у с л у г О м 
б р з а  п О ш т а .

Под покровитељством Министарства 
комуникација и промета БиХ, уз 
подршку ресорних регулаторних 

агенција, оператера поштанског саобраћаја, 
те удружења ITS Хрватске и БиХ, одржана је 
III CETS/SEETSI регионална научно-стручна 
конференција на Факултету саобраћаја и 
комуникација Сарајево у Сарајеву. Циљ ове 

конференције је размјена информација 
и стварање базе знања за дјелотворно 
регулисање поштанског тржишта и развој 
(држави прилагођених) модела одрживог 
пружања универзалних услуга.

Главне теме биле су анализа тржишта и 
регулисање поштанско-логистичких услуга,  

док су теоријски прилози укључивали 
генеричке концепте универзалних 
услуга (поштанских, комуникацијских, 
логистичких, и др.), управљање знањем 
и моделирање комплексних система. 
Поред стручњака и научних радника из 
Министарства транспорта и комуникација 
БиХ, саобраћајних факултета Загреба, 
Новог Сада и Сарајева, регулаторних 
агенција за поштански саобраћај Србије, 
Црне Горе и БиХ, поштанских оператера 
БХ Пошта и ХП Мостар, значајно учешће у 
судјеловању и презентовању рада заузеле 
су и Поште Српске. Наше Предузеће 
је презентовало рад под називом: 
Позиционирање на тржишту „CEP“ услуга 
Пошта Српске са услугом Брза пошта. У 
свом раду Поште Српске су, осим кратког 
представљања оператера,  презентовале  
свој приступ услузи Брза пошта,  у циљу 
што бољег позиционирања на тржишту 
„CEP“ услуга.

Процес либерализације, односно 
постојање конкуренције на тржишту 
поштанских услуга је реалност и 
непредставља непознаницу ни једној 
поштанској управи. Конкуренција се 
најчешће појављује на тржишту „CEP“ услуга 
(курирске, експрес и пакетске).

Област за поштански саобраћај



Хрватска пошта Загреб 
(2009)

Хрватска пошта Загреб 
(2010)

 СТАНДАРД    СТАНДАРД

МЈ. Ј+3 Ј+5   МЈ. Ј+3 Ј+5

I 0.00% 18.20%   I 50.00% 100.00%

II 0.00% 40.00%   II 78.90% 100.00%

III 0.00% 47.60%   III 61.10% 100.00%

IV 0.00% 75.00%   IV 78.90% 100.00%

V 0.00% 94.70%   V 61.50% 92.30%

VI 0.00% 70.60%   VI 77.80% 100.00%

VII 0.00% 85.00% VII 100.00% 100.00%

VIII 19.00% 90.50% VIII 90.00% 100.00%

IX 19.00% 100.00% IX 66.70% 93.30%
Табела 1.           Табела 2.

Хрватска пошта Загреб 
(2009)

Хрватска пошта Загреб 
(2010)

СТАНДАРД    СТАНДАРД

МЈ. Ј+3 Ј+5   МЈ. Ј+3 Ј+5

I 20.00% 100.00%   I 62.50% 100.00%

II 63.20% 94.70%   II 50.00% 100.00%

III 40.90% 100.00%   III 43.80% 100.00%

IV 52.40% 95.20%   IV 70.60% 94.10%

V 15.80% 100.00%   V 94.10% 100.00%

VI 43.80% 100.00%   VI 100.00% 100.00%

VII 72.70% 100.00% VII 92.30% 100.00%

VIII 89.50% 100.00% VIII 100.00% 100.00%

IX 75.00% 100.00% IX 100.00% 100.00%
Табела 3.           Табела 4.

ИЗВОЗ

УВОЗ
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Раст квалитета преноса пошиљака

Успоствљање размјене директних закључака са Хрватском 
поштом Загреб, као резултат дало је на првом мјесту значајно 
побољшање квалитета – скраћење времена преноса пошиљака 

између ова два надлежна оператера. Након тога Поште Српске 
покренуле су иницијативу да се закључе споразуми и са осталим 
регионалним оператерима, са којима до сада нису, а препознале су 
заједнички интерес да успоставе директну размјену.

Из табела 1., 2., 3. и 4. може се видјети тренд раста квалитета 
преноса пошиљака између Пошта Српске и Хрватске поште 
Загреб у оквиру стандарда Д+3 (пренос пошиљака за 3 дана) и 
стандарда Д+5 (пренос пошиљака за 5 дана). Ако поредимо ову и 
прошлу годину, видимо колико је више пошиљака (процентуално 
изражено) уручено у року од 3, односно 5 дана.

Можемо рећи да је досадашња сарадња Пошта Српске са 
Хрватском поштом Загреб, у сваком погледу, одлична. Све 
проблеме на које ова два оператера наилазе у раду, отклањају се уз 
коректну комуникацију и размјену знања. Не само да је побољшан 
квалитет размјене пошиљака између Хрватске и Републике Српске, 
већ је побољшан и квалитет извоза пошиљака Пошта Српске и за 
земље за које Хрватска отпрема пошиљке у отвореном транзиту 
(Њемачка, Аустрија и Италија). Трошкови транзита пошиљака 
увођењем овакве врсте размјене су смањени за 50%. Наше 
даље идеје иду у правцу увођења Брзе поште са њима, што ћемо 
настојати реализовати у будућем периоду. Може се са правом рећи 
да је успостављање размјене директних закључака са Хрватском 
један од најзначајних догађаја у последњих неколико година у 
сегменту међународног саобраћаја у нашем Предузећу.

Водећи се позитивним примјером Поште Српске, закључиле су 
Споразум о размјени дирекних закључака са Поштом Словеније. 
Од 22.07.2010. године Поште Српске за Пошту Словеније отпремају 
директне закључке у затвореном транзиту преко Хрватске поште. 
Отпрема се врши 5 пута седмично, од понедјељка до петка. До сада 
су пошиљке за Словенију отпремане преко Србије у отвореном 
транзиту, па се може замислити колико су пошиљке „прелазиле 
дужи пут“ до одредишта. Осим пошиљака за Словенију, Пошти 
Словеније отпремају се и пошиљке за треће земље (у отвореном 
транзиту), а то су: Швајцарска, Америка и Канада. 

У табели 5. и 6. приказан је тренд раста квалитета преноса 
пошиљака између Пошта Српске и Поште Словеније у оквиру 
стандарда Д+3 (пренос пошиљака за 3 дана) и Д+5 (пренос 
пошиљака за 5 дана). Поредили смо само ову годину јер прошле 
године нисмо ни размјењивали тестне пошиљке са њима.

у с п О с т а в љ е Н а  р а з м ј е Н а  д и р е к т Н и х  з а к љ у ч а к а  с а  п О ш т О м  с л О в е Н и ј е  и  п О ш т О м  ц р Н е  гО р е



Пошта Словеније (2010)

СТАНДАРД

МЈ. Ј+3 Ј+5

I 29.40% 82.40%

II 36.80% 94.70%

III 23.50% 88.20%

IV 44.40% 94.40%

V 50.00% 100.00%

VI 47.40% 94.70%

VII 69.20% 100.00%

VIII 90.00% 100.00%

IX 94.40% 100.00%
Табела 5. 

Пошта Словеније (2010)

СТАНДАРД

МЈ. Ј+3 Ј+5

I 70.00% 100.00%

II 68.80% 100.00%

III 72.70% 95.50%

IV 73.70% 100.00%

V 90.00% 100.00%

VI 68.40% 100.00%

VII 63.60% 100.00%

VIII 95.20% 100.00%

IX 84.20% 100.00%
Табела 6. 

ИЗВОЗ

УВОЗ
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Може се видјети колико је значајан раст квалитета пошиљака у извозу 
за Словенију, односно да је са 29,40 % (у јануару) повећан на чак 94,40 
% пошиљака (у септембру), уручених у оквиру стандарда Д+3.

Такође су смањени и трошкови транзита за Словенију, а и за горе 
поменуте земље за које се пошиљке отпремају преко Словеније. 

Од 1. октобра ове године, Поште Српске закључиле су Споразум 
о размјени директних закључака са Поштом Црне Горе. Пошиљке 
из Републике Српске се отпремају у затвореном транзиту преко 
Хрватске поште, а одакле се пошиљке даље авионом превозе  до 
Подгорице. Отпрема се врши 3 пута седмично. Са Црном Гором 
још увијек се не размјењују тестне пошиљке тако да се не може ни 
упоредити које је побољшање у преносу пошиљака остварено, али 
теоретски је пренос смањен са 5 дана на 3-4 дана. Такође, други 
аспект је смањење трошкова транзита. До сада су пошиљке за 
Црну Гору отпремане преко Србије у отвореном транзиту, при чему 
су плаћани трошкови отвореног транзита Србији, а који су били 
значајно већи у односу на садашње трошкове размјене директних 
закључака.

Активности Пошта Српске и даље иду у правцу боље сарадње са 
регионалним али и са осталим надлежним оператерима, како би 
међународни саобраћај био унапријеђен и подигнут на виши ниво. 

Гордана Карановић

Брзом поштом 
до Мостара

Продуктивност 
доставних реона

У циљу унапређења квалитета преноса поштанских пошиљака 
између јавних поштанских оператера «Пошта Српске» а.д. 
Бања Лука и «Хрватске поште» д.о.о. Мостар, закључен је 

Споразум о преносу пошиљака Брзе поште, који је у примјени 
од првог дана новембра ове године. Пошиљке Брзе поште ће се 
на пренос примати у складу са Упутством о преносу пошиљака 
Брзе поште у унутрашњем поштанском саобраћају, и Изводом из 
Цјеновника поштанских услуга.  

Наведене пошиљке се на пренос могу примати са посебним 
услугама као што су Пошиљка са означеном вриједношћу, 
Откупна пошиљка и Пошиљка са повратницом.  Максимална 
маса пошиљака Брзе поште које се примају на пренос је 31,5 kg, 
док означена вриједност и откупни износ пошиљака Брзе поште 
не могу бити већи од 10.000,00 КМ. Пошиљке Брзе поште ће се 
отпремати у «S» закључку по принципу „Поштански центар – 
Поштанском центру“. 

Потписивањем овог Споразума скраћени су рокови  преноса 
пошиљака између ова два оператера, од чега Поште Српске 
очекују повећање броја корисника, док сами корисници добијају 
бољу и квалитетнију услугу.

У РЈ ПСЦ БЛ сваког октобра, врши се мјерење продуктивности 
доставних реона. Анализом се утврђује дневни просјек 
тежине пошиљака, те након њеног завршетка, долази до 

промјена на оним доставним реонима који имају продуктивност 
испод 95% те оних изнад 115%. Подручје града, које покрива 
Поштанско-саобраћајни центар, подијељено је на 54 реона. 
Посљедњом анализом, утврђено је да су најпродуктивнији 
реони 52 и 21 који припадају центру и садрже велики број 
правних лица, те реон 49 који припада бањалучком насељу 
Петрићевац. На поменутим реонима у центру Бањалуке раде 
поштоноше Синиша Гатарић и Саша Марчетић, а на Петрићевцу 
Илија Косић. Битно је нагласити да се сваке године, овом 
анализом, утврди и тежина пошиљака, па тако је и октобарском 
анализом у 2010. години, утврђено да су наше колеге доставиле 
скоро 18 тона пошиљака.
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С в е ч а н о  о т в о р е н  п о ш та н С к и  ц е н та р  7630 0 Б и ј е љ и н а

Поштански 
центар за 
три радне 
јединице
Н О в О О т в О р е Н и  п О ш т а Н с к и  ц е Н т а р  76 3 0 0  б и ј е љ и Н а , 
с п е ц и ф и ч а Н  ј е  п О  м Н О г О  ч е м у.  О с и м  ш т О  с е  п р е к О  О в О г 
ц е Н т р а  в р ш и  р а з м ј е Н а  п О ш и љ а к а  и з м е ђ у  и с т О ч Н О г  и 
з а п а д Н О г  д и ј е л а  р е п у б л и к е ,  ц е Н т а р  О п с л у ж у ј е  и  т р и  р а д Н е 
ј е д и Н и ц е  п О ш т а Н с к О г  с и с т е м а . 

У Бијељини је сечано отворен Поштански центар 76300, и 
сврстава се у јединице за прераду пошиљака, чији је основни 
задатак да врши прераду поштанских пошиљака на одређеном 

подручју. Поштански центар 76300 Бијељина покрива подручје 3 
Радне јединице (Бијељина- покрива територију од 1237km2, Брчко 
631 km2 и Зворник 222 km2), те заузима подручје од око 4000 км², 
на којем живи око 370 000 становника. Битно је нагласити да овај 
Поштански центар, има веома специфичну улогу, у односу на друге 
поштанске центре. Преко бијељинског Центра врши се размјена 
пошиљака између источног и западног дијела Републике Српске, 
као и  размјена пошиљака у међународном поштанском саобраћају, 
које се управо преко њега отпремају и приспјевају у Србију и друге 
земље. 

Нови објекат спада у групу магистралних поштанских капацитета у 
РС, обзиром да се у њему обављају послови размјене поштанских 
пошиљака и у унутрашњем и  међународном саобраћају. Поштански 
центар Бијељина, представља значајну инвестициону активност 
Пошта Српске. Адаптацијом и реконструкцијом старог објекта 
предузећа „Сава“ а.д. Бијељина (сушаре) направљен је Поштански 
центар опремљен модерним средствима рада и видео надзором, 
поред тога посједује и најмодернији намјенско грађени трезор, 
саграђен по прописаним стандардима, опремљен механичким 
средствима заштите, алармним системом и видео надзором. Нови  
објекат Поштанског центра представља  дугорочно рјешење које 
ће пружити боље радне услове, као и висок квалитет у одвијању 
унутрашњег и међународног поштанског саобраћаја.

На свечаном отварању, присуствовао је велики број уважених 
гостију, те преставника медијских кућа који су пропратили овај 
догађај, значајан,  како за Семберију тако и за цијелу Републику 
Српску.

Жељка Кољанчић

ЦрВенО јаСтУче рУкОм ИЗрађенО 

Kако би отварање прошло у што свечанијем руху, побринула се 
и наша радна колегиница Љиљана Николић, благајник у ПЦ 
76300 Бијељина. Љиљана је израдила црвено јастуче, на којем су 
ношене маказе за свечано пресјецање врпце, те почетак рада новог 
поштанског центра. Наша вриједна колегиница ради осам година 
у пошти,  од тога двије године у трезору, а прије је радила на мјесту 
секретара. У слободно вријеме за пријатеље и познанике шије 
креације по наруџби. За Синдикат РЈ Бијељина, прије неколико 
година, правила је одијело за деда мраза. Каже, шивање јој је 
хоби, а од претходног шивања, остало јој је материјала, па је за ову 
прилику, од истог, направила и јастуче за маказе.  
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к р А т к е  в и ј е с т и

Отворене нове поште
Како би оправдале принцип доступности, те задржале повјерење корисника 

стечено кроз дуги низ година, Поште Српске, поред константног унапрјеђења 
својих услуга, акценат стављају и на отварање нових, те  усавршавање  постојећих 

објеката пошта. На свечаним отварањима ових објеката, поред директора Предузећа 
Јасминке Кривокуће, гостима и запосленима, обратио се и директор РЈ Добој Мирослав 
Стевановић. Мјештани су извршили прве уплате на шалтерима отворених пошта, и 
сваком од њих је уручен и пригодан поклон. 

Помоћна пошта 74221 Сухо Поље 
Један од постојећих објеката, поново је адаптиран, те је пријератна пошта, добила ново 
рухо. Отварањем помоћне Поште 74221 Сухо Поље, око 1500 становника овог мјеста и 
Текућице, од којих 180 пензионера и 80 корисника борачко-инвалидске заштите, те 15 
корисника дјечијег додатка, моћи ће сваким радним даном од 7.00 до 10.00, и суботом 
од 7.00 до 12.00 часова, у просторијама Поште да обаве све услуге које Поште Српске 
пружају. 

Отворена пошта 74275 Блатница  
Отварањем Поште 74275 Блатница, 1806 домаћинстава Блатнице и околних, насељених 
мјеста , од којих 363 пензионера и 158 корисника борачко-инвалидске заштите, те 283 
корисника дјечијег додатка, у угоднијем амбијенту ове Поште, моћи ће сваким радним 
даном од 8.00 до 15.00, и суботом од 8.00 до 13.00 часова, да изврше неопходне услуге. 
Један од мјештана је и Димитрије Јандрић, пензионер, корисник услуга Пошта Српске. 
Каже да му много значи што је отворена нова пошта у њиховом мјесту, јер традиција 
треба да се настави, говори, а показује оронули објекат који се налази преко пута 
новоизграђене поште, у којем је далеке 1949. годиине, отворена прва пошта у овом 
мјесту.

Отварањем нових ЈПМ, наше Предузеће жели унаприједити пословање и прилагодити 
га потребама својих корисника. Кроз наш развој желимо допринијети и развоју друштва 
у цјелини. Настојимо формирати ефикасну поштанску мрежу која ће осигурати висок 
квалитет поштанских и других услуга које пружамо корисницима.

Жељка Кољанчић

Нова шалтер сала  
у Мркоњић Граду

Почетак рада
шалтера 
ЈПМ 78112
Бања Лука

Протеклог мјесеца су радници и корисници услуга поште 
70260 Мркоњић Град напокон обрадовани новим, савремено 
уређеним простором у постојећем објекту. Наиме, општинска 

пошта Мркоњић Град, је била једна од најлошије ентеријерски 
уређених пошта тог реда у Радној јединици Бања Лука. 

Простор којег је Предузеће издавало ЦИПС пројекту, а који је 
реновиран прије неколико година, након њиховог пресељења је 
остао празaн, те је  Радна јединица уочила одличну прилику да 
се уз минимална улагања осавремени и уреди нова шалтер сала 
која ће задовољавати све технолошке критерије, а која се налази 
непосредно преко пута постојеће сале. 

Послови који су претходили самом пресељењу рачунарске опреме 
и инсталирања исте, као и довођења у исправно стање алармног 
система су кречење просторије, постављање нових тракастих 
завјеса, премијештање клима уређаја, постакљавање пулта, 
постављање нових врата, те на крају и обиљежавање наљепницама 
и натписима просторија поште. 

Нашим колегама, и корисницима услуга, желимо срећан и успјешан 
рад и сарадњу у просторијама које изгледају свјетски а наше.

Споменка Радосавац

У новоотвореним просторијама Центра јавне безбједности 
Бањалука, у октобру мјесецу, с радом је почео шалтер поште 
78112, који је накнадно организован као издвојени шалтер 

поште 78101 Бања Лука. Истовремено је привремено затворена 
пошта 78115 Бања Лука, која је углавном пружала услуге за потребе 
ЦИПС пројекта. 

Приоритетан посао издвојеног шалтера поште 78101 Бања 
Лука је пружање услуга корисницима приликом издавања 
личних докумената те регистрације возила у новом, савремено 
опремљеном простору. Радно вријеме радним данима је од 07-20 
часова, док је суботом од 07-13 часова. 

ЈПМ 78115 Бања Лука ће у наредном периоду добити нову локацију.

Споменка Радосавац

Директор рј Добој с првим корисником
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С в ј е т С к и  п о ш та н С к и  С а в е з

Побољшање квалитета 
поштанских услуга у 
земљама југоисточне 
Европе

п О б О љ ш а њ е  к в а л и т е т а  п О ш т а Н с к и х  у с л у г а ,  ј е д а Н  О д 
г л а в Н и х  ц и љ е в а  с в ј е т с к О г  п О ш т а Н с к О г  с а в е з а ,  ш т О  ј е 
и  Н а в е д е Н О  к а О  О с Н О в Н а  м и с и ј а  Н а и р О б и  п О ш т а Н с к е 
с т р а т е г и ј е ,  у с в О ј е Н е  Н а  24 .  к О Н г р е с у  с п с- а ,  Н а к О Н  ч е г а 
ј е  О р г а Н и з О в а Н  п р и п р е м Н и  с а с т а Н а к  з а  О п е р а т е р е  з е м а љ а 
ј у г О и с т О ч Н е  е в р О п е .

У циљу побољшања квалитета поштанских услуга, Међународни 
биро Свјетског поштанског савеза развио је нови приступ како 
би подржао овлаштене оператере, који је базиран на глобалној 

визији СПС-а и на регионалном приступу побољшања квалитета 
услуга. Заједнички (СПС – Постјуроп) стратешки регионални 
вишегодишњи пројекат, намјењен овлаштеним оператерима 
држава југоисточне Европе, који је базиран на овом приступу, 
одобрен је 30. априла 2010. године између Свјетског поштанског 
савеза и Постјуроп. 

У циљу презентовања овог пројекта, СПС и Постјуроп су 
организовали припремни састанак (за земље југоисточне Европе), 
који је одржан у Скопљу, 19. августа 2010. године. На састанку је 
предложена методологија пројекта која за циљ има побољшање 
квалитета поштанских услуга овлаштених оператера овог региона, 
а на истом су присуствовала сва три јавна поштанска оператера 
Босне и Херцеговине, Агенција за поштански саобраћај БиХ, затим 
представници пошта Албаније, Македоније, Хрватске и Србије, као 
активни учесници на састанку, те представници  пошта Бугарске 
и Румуније, који су учествовали као посматрачи.  Овом приликом 
представљени су основни циљеви које оператери треба да 
остваре током овог пројекта, а то је, побољшати методологију, 
подржати увођење савремених технологија, система мјерења и 
других оруђа напретка квалитета услуга, унаприједити квалитет 
услуга и промовисати поузданост и одрживост поштанске мреже. У 
оквиру овог Пројекта планирано је одржавање пет радионица, до 
краја 2011. године. 

Као коначан резултат овог пројекта од Пошта Српске се очекује да: 

 имплементирају систем Континуираног мјерења СПС-а, којим се 
мјери квалитет преноса пошиљака на свјетском нивоу; 

 имплементирају IPS/IPS light апликацију 

Ова апликација је намјењена за процесирање пошиљака у 
међународном поштанском саобраћају. Она обједињује више 
функција од којих су најважније:
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 - аутоматизовано праћење пошиљака

 - аутоматизовано рјешавање потражница

 - међународни обрачун

 примјене стандардне бар кодове СПС-а  на пошиљкама и врше 
на нивоу СПС-а размјену података о преносу и уручењу тих 
пошиљака;

 имплементирају електронски систем потражница у 
међународном саобраћају (IBIS)

 имплементирају методологију управљања оперативним 
процесима

 изграде План развоја квалитета 

 дефинишу и имплементирају систем за међународну 
подршку који ће генерирати EDI (Electronic Data Interchange – 
електронска размјена података) поруке за све врсте поштанских 
пошиљака; 

Једна од основних обавеза учесника овог пројекта, поред горе 
наведених ставки била је и одређивање Пројект менаџера, 
те његовог замјеника. Присуство Пројект менаџера на свим 
радионицама је обавезно. Поште Српске а. д. Бања Лука, одредиле 
су своје представнике, који ће активно учествовати у овом 
пројекту, а то су: Биљана Дракулић, Пројект менаџер и Јелена 
Ковачевић, Замјеник Пројект менеџера.

радионица у Истанбулу

Од 05. до 08. октобра 2010. године одржана је прва радионица овог 
пројекта. Поред презентација које су представљене од стране 
сваког учесника (Поште Албаније, Бугарске, Хрватске, Македоније, 
Румуније, Србије, Турске, те сва три овлаштена поштанска 
оператера у БиХ: Поште Српске, ХП Мостар и БХ Поште), на 
радионици је било ријеч о:

 - употреби IPS/IPS „Light“ апликације, као и сличних система 

подршке међународном поштанском саобраћају;

 - улога и предности кориштења EMS-а, GMS-а (Global Monitoring 
System- Систем за глобално праћење пошиљака), као и PDCA 
(Планирај–Ради–Провјери-Дјелуј) методологије; 

 - међународни end-to-end перформанс

 - процјена система за мјерење унутрашњег end-to-end система за 
мјерење међу овлаштеним оператерима у земљама југоисточне 
Европе;

 - обука, стандардне услуге и циљеви квалитета, принципи система 
за мјерење квалитета писмоносних пошиљака;

 - оцјена кључних индикатора (KPI) сваког оператера

 - обука како развити одговарајући план развоја квалитета за 
све учеснике, засновано на пројектним циљевима и обавезама 
оператера.

 - презентација о главним задацима и дискусија са пројект 
менаџерима о томе шта треба да се уради прије почетка 
сљедеће радионице.

У оквиру радионице организована је и посјета главном сортинг 
центру Поште Турске, након чега је организована студија на лицу 
мјеста у виду отворене дискусије са коментарима и приједлозима 
упућеним Турској Пошти у циљу побољшања и унапређења 
њиховог квалитета доставе пошиљака.

У свијету у којем се промјене дешавају великом брзином, као и 
константне промјене  на тржишту поштанских услуга, унапређење 
поштанске услуге је од круцијалне важности, што води њеном 
основном циљу, а то је задовљство корисника и испуњавање 
његових захтјева. Стога, овај пројекат је од велике важности 
и његов основни циљ је да помогне овлашћеним поштанским 
оператерима да се припреме за надолазеће промјене и да 
унаприједе квалитет својих услуга.  

Јелена Ковачевић 
Служба за међународну и поштанску сарадњу

Учесници у Истанбулу
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п о С тј у р о п ,  ра д н а  г р у п а  з а  к в а л и т е т

Француска 
пријестоница домаћин
поштанских оператера Европе

Састанак радне групе за квалитет 
услуга, отворио је представник 
Поште Француске, презентацијом 

о модернизационом програму који је 
проведен у Пошти Француске, која је 
уједно и највећи послодавац у Француској, 
тачније 299.000 запослених. Том 
приликом оператерима је представљен 
и нови предсједавајући Радне групе, Фин 
Кристиансен из Поште Норвешке који 
ће на том мјесту замијенити досадашњег 
предсједавајућег Ларса Вестерлунда.

Када је ријеч о домаћинима, треба 
нагласити да Пошта Француске годишње 
преради 29 милијарди пошиљака од чега 
је 16 милијарди адресовано. Са 17 хиљада 
пошта, представља једну од најразвијенијих 

малопродајних мрежа у Европи. Остварује 
годишњи промет од 20,53 милијарде евра 
од чега се 11,67 милијарди евра односи 
на пренос пошиљака. У оквиру Поште 
Француске послује и Поштанска банка у 
којој је отворено 45 милиона рачуна са 251 
милијарду евра депозита. Проблем с којим 
се суочава већина поштанских оператера 
није заобишао ни Пошту Француске, а то је 
проблем смањења броја пошиљака усљед 
чега се јавио губитак од 200 милиона евра 
у протеклих 5 година. Посебно је наглашен 
проблем преласка на електронски вид 
пословања многих предузећа и државних 
агенција, наведен је примјер подношења 
пореских пријава (у 2003. години путем 
интернета је поднешено 600.000 пореских 

п О с т ј у р О п О в а  ра д Н а  г р у п а  з а  к в а л и т е т  у с л у г а  О д р ж а Н а  ј е  19.  и  2 0 .  О к т О б р а 
2 010 .  г О д и Н е  у  п а р и з у,  п О д  п О к р О в и т е љ с т в О м  п О ш т е  ф р а Н ц у с к е ,  г д ј е  ј е 
п р е д с т а в Н и ц и м а  п О ш т а Н с к и х  О п е р а т е р а  п р е д с т а в љ е Н  Н О в и  п р е д с ј е д а в а ј у ћ и 
р а д Н е  г р у п е .

пријава, а у 2005. години поднешено 
је 3.700.000). Потпуна либерализација 
тржишта у Француској ће наступити у 2011. 
години. 

На састанку Радне групе за квалитет услуга 
разговарано је и о пакетским пошиљакама, 
тј. постављено је питање да ли и пакетске 
пошиљке требају да буду предмет рада 
Радне групе за квалитет, имајући у виду 
тенденцију раста електронске трговине и 
пакетских пошиљака. 

Пошта Словеније, Пошта Латвије и Пошта 
Бјелорусије одржале су презентацију о 
извршеној Анализи процеса од стране 
тима Постјуропа. Наглашен је значај ових 
процеса, који дају анализу пословања 
једног оператера и помажу у унапређењу 
рада тог оператера.

Хрватска Пошта и Пошта Србије су 
представиле резултате „Process Assess-
menta“, тј. шта је имплементирано од 
препорука које су дали представници 
Постјуропа који су боравили у Хрватској 
и Србији за вријеме „Process Reviewa“. 
Представљен је и пројекат UNEX 2013. 
Разговор је вођен са Карстеном Обром 
регионалним пројект менаџером Свјетског 
поштанског савеза за побољшање 
квалитета услуга земаља југоисточне 
Европе у вези са имплементацијом 
UNEX-a у Поштама Српске. Том приликом 
смо изнијели став Пошта Српске да би 
жељели имплементирати UNEX али да 
нисмо у могућности да повучемо средства 
са рачуна Фонда за квалитет Свјетског 
поштанског савеза јер је потребан 
концензус сва три оператера из БиХ. 

Предсједавајући Радне групе за квалитет 
дао је препоруку у вези са IPS-om, да 
би било пожељно да сви који имају 
инсталиран IPS или планирају да га уведу, 
учествују на сљедећој радионици која ће 
се одржати у мају 2011 у Берну. Сљедећи 
састанак Радне групе за квалитет одржаће 
се у Хрватској у мају 2011. године.

 Милица Арбутина
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п л е н а р н а  С к у п ш т и н а  п о С тј у р о п а  у  л и х т е н ш та ј н у

У години кризе без 
повећања чланарине

Најважнија измјена Статута односила се на члан 24., односно, 
одређивање минималне чланарине од 6.000 евра и 
максималне чанарине од 145.000 евра. Усвајање ових 

измјена значило би повећање постојеће чланарине која износи 
2.837,70 евра на 6.000,00 евра и повећање броја гласова са 1 на 
2. Ово повећање чланарине би се односило на мање поштанске 
оператере из контрибуцијске класе 1 (укупно 24 оператера: 
Албанија, Арменија, сва три оператера из БиХ, Бјелорусију, 
Бугарску, Хрватску, Кипар, Естонију, Македонију, Исланд, Црну Гору, 
Словенију, Србију и др.). 

Треба напоменути да највећи поштански оператери као што су 
Пошта Француске, Royal Mail и Њемачка пошта плаћају највишу 
чланарину од 141.884,50 евра и имају по 50 гласова, што значи да и 
поред повећања броја гласова за мање оператере са 1 на 2, само 
један оператер из контрибуцијске класе 50 може да прегласа све 
оператере из контрибуцијске класе 1. 

Након расправа које су се водиле на ову тему, дошло се до 
закључка да је предложено повећање чланарине у години 
финансијске кризе непотребно и неоправдано јер не доноси 
никакву значајну промјену за мање оператере. Овај приједлог за 
измјену Статута и Интерних прописа није наишао на одобрење 
како код малих оператера тако и код већих оператера који су 

тражили да се оформи радна група која ће урадити анализу стања 
и донијети нови приједлог за измјене на сљедећој пленарној 
скупштини која ће се одржати 2011. године у Истамбулу.

Делегати на Пленарној скупштини су имали примједбе и на 
предложени буџет Постјуропа за 2011. годину, који је предвиђао 
повећање од 6,8 % на основу повећања чланарина. Сматрали 
су неоправданим повећање буџета које би се финасирало из 
повећања чланарина. Приликом избора управног одбора Поште 
Српске су у првом кругу гласања имале право да гласају у групи 
која се односи на представнике из земаља које нису чланице ЕУ. 
Из те групе су се бирала три члана управног одбора Постјуропа, 
док је 6 мјеста резервисано за представнике земаља Чланица ЕУ и 
једно мјесто за Чланице које долазе из класе доприноса 5 јединица 
и ниже. Након избора новог управног одбора Постјуропа чији ће 
мандат трајати три године, поштански оператери су гласали за 
пријем Казахстанске поште у Постјуроп. 

Након завршетка Пленарне скупштине, Пошта Лихтенштајна је 
организовала пријем за све учеснике Пленарне скупштине код 
Принца од Лихтенштајна, господина Ханса Адама другог, као и 
разгледање резиденције Принца.

Милица Арбутина

На Пленарној скупштини је проглашено и најљепше издање 
поштанске марке Европа 2010. Прво мјесто освојила је поштанска 
марка Мађарске поште,  друга Пошта Словеније, а треће мјесто 
поштанска марка Хрватских Пошта.

д О м а ћ и Н  п л е Н а р Н е  с к у п ш т и Н е  к О ј а  ј е  О д р ж а Н а  13.  и 
14 .  О к т О б р а  у  S C h a a n - у  ( л и х т е Н ш т а ј Н )  б и л а  ј е  п О ш т а 
л и х т е Н ш т а ј Н а .  те м а  с к у п ш т и Н е  б и л а  ј е  и з б О р  Н О в О г 
у п р а в Н О г  О д б О р а  п О с т ј у р О п а ,  к а О  и  и з м ј е Н е  с т а т у т а  и 
и Н т е р Н и х  п р О п и с а  п О с т ј у р О п а . 
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предузеће зА поштАнски сАобрАћАј рс А. д.
бАњА лукА
број: 1.- 3082/10 
дана, 05.08.2010.год.

на основу члана 14.4.15. статута предузећа за поштански саобраћај републике 
српске а. д. бања лука и члана 5. правилника о издавању поштанских марака и 
вриједносница управа предузећа доноси

Р Ј Е Ш Е Њ Е
о пуштању у продају пригодне поштанске марке
“50. Сабор трубача у Гучи”

1. дана 13.08.2010. године пустиће се у продају  пригодна поштанска марка под 
називом “50. сабор трубача у гучи”. ова марка је заједничко издање предузећа 
за поштански саобраћај рс и јавног предузећа птт саобраћаја „србија“.   
2. емисију која се пушта у продају чини једна пригодна поштанска марка 
штампана техником вишебојног офсета, у шалтерском табаку од 8 (осам) 
марака плус вињета у средини, зупчано.
3. серију чини једна пригодна поштанска марка сљедеће номиналне 
вриједности и мотива: -1,50 км, - мотив: труба и трубачи.
4. тираж серије је 15 000 серија.
5. пригодна марка из овог рјешења важи за плаћање поштанских услуга 
неодређено вријеме, почев од дана пуштања у продају.
6. уз ову серију пригодних поштанских марака истог дана пустиће се у продају 
двије врсте ФдЦ коверте у тиражу од 2 x 300 комада.
7. ово рјешење објавиће се у листу “поштоноша“ – гласилу предузећа за 
поштански саобраћај републике српске а. д. бања лука.
8. ликовно рјешење мотива: надежда скочајић, финална обрада марака: 
божидар дошеновић и небојша ђумић. штампарија је „Форум“ нови сад. 

                                                                                                  директор
јасминка кривокућа, дипл.ек.

предузеће зА поштАнски сАобрАћАј рс А. д.

бАњА лукА

број 1.- 3082-1/10 
дана, 05.08.2010.године

на основу члана 14.4.15. статута предузећа за поштански саобраћај републике 
српске А.д. бања лука, управа предузећа доноси

Р Ј Е Ш Е Њ Е
о изради и употреби пригодног поштанског жига 

1. одобрава се израда пригодног поштанског жига и његова употреба у пошти 
78101 бања лука, дана 13.08.2010. године и у области за продају и маркетинг, 
предузећа за поштански саобраћај републике српске А.д. бања лука, у циљу 
обиљежавања првог дана пуштања у продају пригодне поштанске марке “50. 
сабор трубача у гучи”.
2. ово рјешење објавиће се у листу “поштоноша“ – гласилу предузећа за 
поштански саобраћај републике српске А. д. бања лука.

директор
јасминка кривокућа, дипл.ецц

предузеће зА поштАнски сАобрАћАј рс А. д.
бАњА лукА
број: 1.- 4262/10 
дана, 27.09.2010.год.

на основу члана 14. став 14.5. тачка 14.5.16. статута предузећа за поштански 
саобраћај републике српске а. д. бања лука и члана 5. правилника о издавању 
поштанских марака и вриједносница управа предузећа доноси

Р Ј Е Ш Е Њ Е
о пуштању у продају пригодне поштанске марке
“115 година Гимназије Бања Лука”

1. дана 04.10.2010. године пустиће се у продају  пригодна поштанска марка под 
називом “115 година гимназије бања лука”.    
2. емисију која се пушта у продају чини једна пригодна поштанска марка 
штампана техником вишебојног офсета, у шалтерском табаку од 8 (осам) 
марака плус вињета у средини, зупчано.

3. серију чини једна пригодна поштанска марка сљедеће номиналне 
вриједности и мотива: -0,90 км; мотив – стара зграда гимназије.
4. тираж серије је 15 000 серија.
5. пригодна марка из овог рјешења важи за плаћање поштанских услуга 
неодређено вријеме, почев од дана пуштања у продају.
6. уз ову серију пригодних поштанских марака истог дана пустиће се у продају 
једна врста ФдЦ коверте у тиражу од 300 комада.
7. ово рјешење објавиће се у листу “поштоноша“ – гласилу предузећа за 
поштански саобраћај републике српске а. д. бања лука.
8. ликовно рјешење мотива:  божидар дошеновић и небојша ђумић. 
штампарија: „Форум“ нови сад.                                                                                                              

директор
јасминка кривокућа, дипл.ек.

предузеће зА поштАнски сАобрАћАј рс А. д.
бАњА лукА
број: 1.-4262-1/10 
дана, 27.09.2010.године

на основу Члана 14. став 14.5. тачка 14.5.16. статута предузећа за поштански 
саобраћај републике српске А.д. бања лука, управа предузећа доноси

Р Ј Е Ш Е Њ Е
о изради и употреби пригодног поштанског жига 

1. одобрава се израда пригодног поштанског жига и његова употреба у пошти 
78101 бања лука, дана 04.10.2010. године и у области за продају и маркетинг, 
предузећа за поштански саобраћај републике српске А.д. бања лука, у циљу 
обиљежавања првог дана пуштања у продају пригодне поштанске марке “115 
година гимназије бања лука”.
2. ово рјешење објавиће се у листу “поштоноша“ – гласилу предузећа за 
поштански саобраћај републике српске А. д. бања лука.

директор
јасминка кривокућа, дипл.ецц

Промоције 
филатели- 
стичких 
издања

п О ш т е  с р п с к е ,   р е д О в Н О  п р а т е  и 
п О д р ж а в а ј у  к у л т у р Н е  и  с п О р т с к е 
м а Н и ф е с т а ц и ј е ,  О б и љ е ж а в а њ е  в а ж Н и х 
и с т О р и ј с к и х  д О г а ђ а ј а  и  ј у б и л е ј а ,  а 
и з д а в а њ е м  п р и г О д Н и х  и  р е д О в Н и х 
п О ш т а Н с к и х  м а р а к а ,  т е ж е  д а  О с т а в е 
т р а ј Н и  п е ч а т  т и х   д О г а ђ а ј а .  п у т е м 
п О ш т а Н с к е  м а р к е  љ у д е  ш и р О м  с в и ј е т а 
у п О з Н а ј е м О  с а  к у л т у р Н и м ,  с п О р т с к и м 
и  и с т О р и ј с к и м  д е ш а в а њ и м а  к О д  Н а с , 
и  О Н а  з а п р а в О  п р е д с т а в љ а  Н а ј б О љ и 
в и д  п р О м О ц и ј е  Н а ш е  з е м љ е  у  с в и ј е т у.

К ако би поштанске марке својим ликовним, графичким 
рјешењем, те другим карактеристикама и мотивима 
створиле трајну функцију културне, економске, научне, 

спортске и друге промоције нашег народа у свијету, Поште 
Српске, ће и у наредном периоду пратити и подржавати 
овакве догађаје. 

50. СаБОр трУБача У ГУчИ

Поште Српске и Поште Србије, 
на 50. Драгачевском сабору 
трубача, промовисале су 
заједничко издање пригодне 
поштанске марке „50. Сабор 
трубача у Гучи“. Обзиром 
да Сабор трубача у Гучи, 
ове године има јубиларни 
предзнак, Поште Српске су, у сарадњи са Поштама 
Србије, прије свега жељеле да овим  пригодним издањем, 
дају свој допринос у обиљежавању значајног догађаја за 
наш народ. Ово је први пут да су Поште Српске издале 
заједничко издање поштанске марке ван граница БиХ. 

Симболичним жигосањем пригодних коверата са 
поштанским маркама, Горан Ћирић, генерални директор 
Пошта Србије и Јасминка Кривокућа, директор Пошта 
Српске, званично су пустили у употребу марку „50. 
Сабор трубача у Гучи“, која ће као мали амбасадор, путем 
филателиста, писама и пакета обићи цијели свијет. 

Осим директора поштанских оператера, промоцији је, осим 
многобројних угледних званица, присуствовала и Јасна 
Матић, министар за телекомуникације и информационо 
друштво у Влади Србије. Пригодна поштанска марка –„50. 
Сабор трубача у Гучи“  издата је на основу Програма о 
издавању поштанских марака и вриједносница за 2010. 
годину, номиналне вриједности  1,50 КМ, и тиражом 15.000. 
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предузеће зА поштАнски сАобрАћАј рс А. д.
бАњА лукА
број: 1.- 3246/10 
дана, 16.09.2010.год.

на основу члана 14. став 14.5. тачка 14.5.16. статута предузећа за поштански 
саобраћај републике српске а. д. бања лука и члана 5. правилника о издавању 
поштанских марака и вриједносница управа предузећа доноси

Р Ј Е Ш Е Њ Е
о пуштању у продају пригодне поштанске марке
“80 година Музеја – Република Српска”

1. дана 24.09.2010. године пустиће се у продају  пригодна поштанска марка под 
називом “80 година музеја – република српска”.    
2. емисију која се пушта у продају чини једна пригодна поштанска марка 
штампана техником вишебојног офсета, у шалтерском табаку од 8 (осам) 
марака плус вињета у средини, зупчано.
3. серију чини једна пригодна поштанска марка сљедеће номиналне 
вриједности и мотива: -0,90 км; мотив – ескпонати из музеја.
4. тираж серије је 15 000 серија.
5.пригодна марка из овог рјешења важи за плаћање поштанских услуга 
неодређено вријеме, почев од дана пуштања у продају.
6. уз ову серију пригодних поштанских марака истог дана пустиће се у продају 
једна врста ФдЦ коверте у тиражу од 300 комада.
7. ово рјешење објавиће се у листу “поштоноша“ – гласилу предузећа за 
поштански саобраћај републике српске а. д. бања лука.
8. ликовно рјешење мотива: виолета радумило и душан пашић, финална 
обрада марака: божидар дошеновић и небојша ђумић. штампарија: „Форум“ 
нови сад. 

директор
јасминка кривокућа, дипл.ек.

предузеће зА поштАнски сАобрАћАј рс А. д.
бАњА лукА

број: 1.-3246-1/10 
дана, 16.09.2010.године

на основу Члана 14. став 14.5. тачка 14.5.16. статута предузећа за поштански 
саобраћај републике српске А.д. бања лука, управа предузећа доноси

Р Ј Е Ш Е Њ Е
о изради и употреби пригодног поштанског жига 

1. одобрава се израда пригодног поштанског жига и његова употреба у пошти 
78101 бања лука, дана 24.09.2010. године и у области за продају и маркетинг, 
предузећа за поштански саобраћај републике српске А.д. бања лука, у циљу 
обиљежавања првог дана пуштања у продају пригодне поштанске марке “80 
година музеја – република српска”.
2. ово рјешење објавиће се у листу “поштоноша“ – гласилу предузећа за 
поштански саобраћај републике српске А. д. бања лука.

директор
јасминка кривокућа, дипл.ецц

предузеће зА поштАнски сАобрАћАј рс А. д.
бАњА лукА
број: 1.- 3693/10 
дана, 09.09.2010.год.

на основу члана 14. став 14.5. тачка 14.5.16. статута предузећа за поштански 
саобраћај републике српске а. д. бања лука и члана 5. правилника о издавању 
поштанских марака и вриједносница управа предузећа доноси

Р Ј Е Ш Е Њ Е
о пуштању у продају пригодне поштанске марке
“Дан погинулих и несталих РС”

1. дана 15.09.2010. године пустиће се у продају  пригодна поштанска марка под 
називом “дан погинулих и несталих рс”.    
2. емисију која се пушта у продају чини једна пригодна поштанска марка 
штампана техником вишебојног офсета, у шалтерском табаку од 8 (осам) 
марака плус вињета у средини, зупчано.

3. серију чини једна пригодна поштанска марка сљедеће номиналне 
вриједности и мотива: -0,90 км; мотив - симболика погинулих и несталих.
4. тираж серије је 15 000 серија.
5. пригодна марка из овог рјешења важи за плаћање поштанских услуга 
неодређено вријеме, почев од дана пуштања у продају.
6. уз ову серију пригодних поштанских марака истог дана пустиће се у продају 
једна врста ФдЦ коверте у тиражу од 300 комада.
7. ово рјешење објавиће се у листу “поштоноша“ – гласилу предузећа за 
поштански саобраћај републике српске а. д. бања лука.
8. ликовно рјешење мотива и финална обрада марака: божидар дошеновић и 
небојша ђумић. штампарија је „Форум“ нови сад. 

 директор
јасминка кривокућа, дипл.ек.

предузеће зА поштАнски сАобрАћАј рс А. д.
бАњА лукА
број: 1.-3693-1/10 
дана, 09.09.2010.године

на основу Члана 14. став 14.5. тачка 14.5.16. статута предузећа за поштански 
саобраћај републике српске А.д. бања лука, управа предузећа доноси

Р Ј Е Ш Е Њ Е
о изради и употреби пригодног поштанског жига 

1. одобрава се израда пригодног поштанског жига и његова употреба у пошти 
78101 бања лука, дана 15.09.2010. године и у области за продају и маркетинг, 
предузећа за поштански саобраћај републике српске А.д. бања лука, у циљу 
обиљежавања првог дана пуштања у продају пригодне поштанске марке “дан 
погинулих и несталих рс”.
2. ово рјешење објавиће се у листу “поштоноша“ – гласилу предузећа за 
поштански саобраћај републике српске А. д. бања лука.

директор
јасминка кривокућа, дипл.ецц

Аутор марке је Надежда Скочајић из Пошта Србије. Уз ово 
пригодно издање, издате су и двије врсте пригодних или 
ФДЦ коверата. 

115 ГОДИна ГИмнаЗИје Бања ЛУка

Промоција ванредног издања 
ове пригодне поштанске марке, 
одржана је почетком октобра, у 
просторијама Гимназије у Бања 
Луци.

Обзиром да бањалучка 
Гимназија, ове године обиљежава 
јубилеј у свом постојању, односно 
115 година, Поште Српске су увидјели 
потребу за издавањем пригодне поштанске марке „115 
година Гимназије Бања Лука“. 

Поштанска марка издата је на основу Програма о издавању 
поштанских марака и вриједносница за 2010. годину, 
номиналне вриједности  0,90 КМ, и тиражом 15.000. Уз ово 
пригодно издање, издат је и пригодни коверат, у тиражу 
од 300 комада. Аутори овог, пригодног, издања поштанске 
марке су дизајнери Пошта Српске, Небојша Ђумић и 
Божидар Дошеновић.

80 ГОДИна мУЗеја реПУБЛИке СрПСке

Поводом осамдесетогодишњице 
постојања Музеја РС, Поште Српске 
издале су пригодну поштанску марку 
под називом „80 година Музеја 
Републике Српске“. Промоција је 
одржана у холу Музеја Републике 
Српске. Пригодна поштанска марка 
издата је као ванредно издање, а 
на основу Програма о издавању 
поштанских марака и вриједносница 

за 2010. годину, номиналне вриједности  0,90 КМ, и тиражом 
15.000. Уз ово пригодно издање, Поште Српске издале у 
и ФДЦ коверат, у тиражу од 300 комада. Идејно рјешење 
за марку урадили су Душан Пашић, академски вајар и 
Виолета Радумило, инжењер археологије, а графичку 
дораду дизајнери Пошта Српске, Небојша Ђумић и Божидар 
Дошеновић.

Дан ПОГИнУЛИх И неСтаЛИх реПУБЛИке СрПСке

Поводом обиљежавања 15. септембра, Дана 
погинулих и несталих Републике Српске, у 
малој вијећници  Банског двора,  у склопу 
посебног дијела сједнице Скупштине 
Републичке организације заробљених и 
погинулих бораца и несталих цивила РС, 
Поште Српске промовисале су  ванредно 
издање ове пригодне поштанске марке. 
Поште Српске на приједлог Републичке 
организације заробљених и погинулих 
бораца и несталих цивила РС, израдиле су пригодну поштанску 
марку „Дан погинулих и несталих Републике Српске“, и на 
тај начин исказали поштовање свим жртвама Одбрамбено-
отаџбинског рата. 

На овај начин, након петнаест година од престанка ратних 
дејстава, Поште Српске, одале су почаст свим жртвама минулог 
рата. Чињеница је да су дајући своје животе, изградили темеље 
на којима данас, почива не само Република Српска, него и 
поштански систем Српске. Цијенећи значај обиљежавања овог 
дана, с обзиром да симболизује масовна страдања и нестанак 
великог броја цивила и бораца, желимо да се, без обзира на 
године које пролазе, највеће жртве никад не забораве. 

Номинална вриједност марке је 0,90КМ, а тираж 15.000, док је 
пригодни коверат издат у тиражу од 300 комада. Дизајн марке 
урадили су Небојша Ђумић и Божидар Дошеновић, дизајнери 
Пошта Српске.



18

с л у ж б А  з А  п о ш т А н с к е  м А р к е  и  в р и ј е д н о с н и Ц е

п о р т у га л  2010

Поште Српске на свјетском 
филателистичком сајму у 
Лисабону
с в ј е т с к и  ф и л а т е л и с т и ч к и  с а ј а м  „ п О р т у г а л  2 010 “  О д р ж а Н 
ј е  О д  1.  д О  10 .  О к т О б р а  2 010 .  г О д и Н е ,  у  л и с а б О Н у.  с у с р е т и 
с  д р у г и м  п О ш т а Н с к и м  О п е р а т е р и м а ,  д О Н и j E л и  с у   Н а м  и 
р а з м ј е Н у  и Н ф О р м а ц и ј а  с а  п О ш т а Н с к и м  р а д Н и ц и м а  ш и р О м 
п л а Н е т е .

Поште Српске, учешћем на свјетском филателистичком 
сајму у Лисабону, потврдиле су податак да су наша издања 
веома тражена, како код филателиста, тако и код обичних 

посјетилаца Сајма одржаног у главном граду Португала. Португал 
је од 1910. године, тек три пута организовао изложбу на свјетском 
нивоу, 1953, 1998. и 2003. године. Овогодишњу је организовао под 
покровитељством Интернационалне филателистичке федерације.

Наше поштанске марке, ФДЦ-ови, али и неке историјске чињенице 

о нашој пошти и самој држави, биле су интересантне већем броју 
купаца и посјетилаца. Неко је дошао да упита гдје је та мала 
државица, како се тамо живи, док је неко добро одријешио кесу 
и са собом однио завидну количину наших марака и коверата. 
Португалска пошта је одштампала филателистичке пасоше у које 
су сви посјетиоци лијепили по једну марку свих земаља учесница, 
дјечица су скакутала око нашег штанда држећи пасош у рукама и 
чекајући стрпљиво марку и пригодни жиг. Некоме су се свидјеле 
марке са нашом заставом, некоме животиње и биљке са наших 
простора, неко је био заинтересован за људе који су својим 
дјелима допринијели у музици, сликарству, а наше су горе лист, а 
било је и оних који скупљају марке с мотивима разних спортова. 
Углавном, општа заинтересованост за наша издања била је на 
завидном нивоу, те са сигурношћу можемо рећи да смо оправдали 
наше учешће на сајму.

Оља Кајкут

Бранко Лепир, Извршни директор за продају и маркетинг  и Оља кајкут, Стручни сарадник за поштанске марке и вриједноснице
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п о ш т А н с к и  с А о б р А ћ А ј

Поштански сандучићи 
као канте за смеће
Свакодневно се сусрећемо приликом 

пражњења поштанских сандучића да 
грађани убацују смеће умјесто пошиљака. 

И гле чуда, смеће је запаковано у разне 
амбалаже, сложено педантно тако да не 
можемо схватити о чему је ријеч!?

С циљем брзог преноса поштанских пошиљака 
и пружања квалитетних услуга корисницима, 
свакодневно вршимо пражњење поштанских 
сандучића на територији града које опслужује 
Радна јединица ПСЦ Бањалука.

Водимо рачуна и о уредности поштанских 
сандучућа, извршена је њихова комплетна 
замјена, постављени су нови, како носиви тако 
и самостојећи који имају веома атрактиван 
изглед. 

Али, очигледно је да када говоримо о 
лијепом изгледу сандучића, те редовности 
њиховог пражњења, не можемо говорити 
и о лијепом односу наших суграђана према 
њима. Умјесто да преносимо пошиљке до 
њихових одредишних адреса, ми се боримо 
са чишћењем  ковчежића од све већег броја 
отпадног материјала.

Орлеанка Никодиновић

Сусрети инжењера на 
Свјетски дан поште

Седам дана након Свјетског дана поште, у једном бањалучком 
ресторану, састали су се саобаћајни и дипломирани 
саобраћајни инжењери, ПТТ профила. На приједлог колега 

из Дирекције, окупили су се „поштари“ то суботње поподне. 
Позиву су се одазвале уз Дирекцију и колеге из седам Радних 
јединица, од Приједора до Зворника. Основни повод окупљања 
је дружење, и био је то пун погодак, с обзиром да је било и 
доста упознавања, јер се испоставило да се велики број колега 
међусобно не познаје, иако су у свакодневном телефонском 
контакту.

На почетку формалног дијела, присутне је поздравила Извршни 
директор за поштански саобраћај, Сњежана Мартић, након чега 
је услиједило појединачно представљање присутних. Затим је 
услиједило опуштено дружење уз вечеру, пиће и живу музику, 
при чему се наравно, како то увијек и бива, весело заиграло.

На дружење је дошло 40 „поштара“. У опуштеној атмосфери 
размјењена су мишљења, искуства и понека анегдота. Стисак 
руке, осмјех и плес, замијенили су дописе, маилове и пандион. 
С обзиром да су се колеге из РЈ Зворник одазвали у великом 
броју,  сви су се усагласили да би било добро да слиједеће 
године они буду домаћини, а дружење око Свјетског дана поште 
пређе у традицију. Вјерујемо да ће идуће године број учесника 
бити и већи, када и остале колеге чују како нам је било лијепо.

До идућег дружења поздрав свима!

Гордана Карановић

Садржај поштанских сандучића
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о б л А с т  з А  П р о д А ј у  и  м А р к е т и н г

09.  о к т о б а р  -  с в ј е т с к И  д а н  п о ш т е

Поште Српске 
традиционално обиљежиле 
Свјетски дан поште
п О в О д О м  О б и љ е ж а в а њ а  с в ј е т с к О г  д а Н а  п О ш т е ,  у  п О ш т а м а 
с р п с к е ,  О с и м  п р и г О д Н О г  и з д а њ а  п О ш т а Н с к е  м а р к е ,  у  ч а с т 
9.  О к т О б р а ,  О р г а Н и з О в а Н а  ј е  и  ф и л а т е л и с т и ч к а  и з л О ж б а ,  т е 
д р у ж е њ е  с а  ш к О л а р ц и м а .

Девети октобар, Свјетски дан поште, Поште Српске су 
обиљежиле низом активности и свечаности.  Ове године, 
тим поводом, издато је пригодно издање поштанске 

марке „Свјетски дан поште – приватно зупчање Бања Лука“, а у 
Главној пошти у Бањалуци постављена филателистичка изложба 
поштанских марака и исјечака из старих новина, која ће у наредних 
10 мјесеци обићи све главне поште у Радним јединицама, у цијелој 
Републици Српској. Исти дан, у Радним јединицамa поштанског 
система, тачније у њиховим сједиштима, организован је „Дан 
отворeних врата за дјецу“. На овај начин, запослени су упознали 

школарце са начином на који функционише поштански систем. Том 
приликом, најмлађи су добили разгледнице и оловке, те су научили 
како да правилно адресују своје пошиљке. 

Главни мотив овогодишње свечаности био је да код наjмлађих 
развијемо навику писаног изражавања и љубави према писању, 
као и њиховог упознавања са радом поште и начином на који се 
шаљу писма. На овај начин Поште Српске теже да очувају старе 
вриједности и традицију, те истакну и промовишу своју основну 
дјелатност – писање писама. Свакако да су за Поште Српске 
корисници најбитнији, управо из тог разлога, своје пословање 
усмјеравамо како бисмо приближили и олакшали приступ 
поштанским услугама, које се константно дограђују и модернизују. 
Отварање шалтера нашег Предузећа, гдје год се за то укаже 
потреба, још је само један од начина да Поште Српске изразе своју 
бригу и жељу, да корисници буду задовољни услугом. 

Нина Куваља

Свјетски дан поште, обиљежава се широм свијета у спомен на 
оснивање Свјетског поштанског савеза, једне од најстаријих 
међународних организација. Наиме, 9.октобра 1874. године 
представници 22 државе Европе, Америке и Африке у Швицарској 
су потписали, тзв. Бернски уговор, којим је установљена прва 
заједничка конвенција о међународном поштанском саобраћају. 
То је био и први корак ка остваривању начела универзалности 
поштанске услуге на јединственом свјетском поштанском 
територију.
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та к м и ч е њ е  у  п и С а њ у  п и С а м а

39. међународно 
такмичење у писању 
писама за младе

те м а  О в О г О д и ш њ е г  т а к м и ч е њ а  б и л а  ј е  „ Н а п и ш и  п и с м О  Н е к О м е 
д а  м у  О б ј а с Н и ш  з а ш т О  ј е  в а ж Н О  р а з г О в а р а т и  О  с и д и  /aIDS  и 
к а к О  д а  с е  з а ш т и т и м О  О д  О в е  б О л е с т и “

Поводом Свјетског дана поште 9. октобра, Свјетски 
поштански савез је, и ове године, по 39. пут, организовао 
такмичење у писању писама за младе, на тему „Напиши 

писмо некоме да му објасниш зашто је важно разговарати о 
сиди /AIDS и како да се заштитимо од ове болести“. Обзиром 
да је прошло више од 30 година од откривања смртоносног 
вируса HIV, а лијек за њега још увијек није пронађен, 
Међународни биро у сарадњи са Свјетском здравственом 
организацијом одабрао је ову тему, сматрајући да ће се велик 

дио земаља и поштанских оператера придружити овом 
такмичењу, те показати да поштански оператeри у свијету, 
заједничким доприносом може утицати на свијест омладине 
и допринијети заустављању ширења смртоносног вируса а 
највећи број заражених је у старосној доби од 15 до 24 године. 

Такмичење је одржано у организацији сва три јавна поштанска 
оператера са подручја БиХ, а домаћини овогодишње 
свечаности биле су Поште Српске. Од укупно 378 писама, која 
су пристигла на адресе поштанских оператера у Бањалуци, 
Сарајеву и Мостару, жири, састављен од шест чланова (по два 
члана изабрана од стране сва три оператера), једногласно 
је изабрао десет најбољих, као и специјално признање за 
најоргиналнију форму писма. 

Поводом завршетка 39. међународног такмичења у писању 
писама, одржана је свечана манифестација на којој су уручене 
награде малишанима који су написали најљепша писма. Прву 
награду, бон од 500 КМ, бицикл и албум филателистичких 
марака, освојила је Теа Панџа, ученица осмог разреда О.Ш. 
"Силвија Страхимира Крањчевића", Мостар, чији радови, већ 
четврту годину за редом, бивају изабрани међу десет најбољих 
у БиХ. Првопласирани рад је преведен на енглески језик и 
представљао је БиХ на Избору најбољег литерарног рада 
на задану тему, коју је провео Свјетски поштанских савез. 
Друго мјесто, на поменутом такмичењу, припало је Василију 
Мирковићу, ученику седмог разреда, О.Ш. „Вук Караџић“, 
Вишеград, који је као награду добио бон од 300 КМ, бицикл 
и албум филателистичких марака. Треће мјесто, освојила је 
ученица шестог разреда, О.Ш. „Нови Град“, Тузла, Уна Алић, која 
је уз бицикл и албум филателистичких марака, добила и бон 
од 200 КМ. Наставницима матерњег језика, три првонаграђена 
ученика, такође, је припала новчана награда од по 100 КМ. 
Осталим награђенима, уз поклон пакете поштанских оператера, 
уручени су MP4 player и албуми филателистичких марака. 
Такође, жири је одлучио да, за оргиналну форму писма, 
посебно награди Ану Мастиловић, ученицу осмог разреда О.Ш. 
„Јеврем Станковић“, из Чечаве.

На овогодишњем такмичењу учествовало је око два милиона 
дјеце из шездесет земаља свијета. На финалном Избору, као 
најљепши рад, изабрано је писмо које је написала  Ho Thi 
Hieu Hien, дјевојчица из Вијетнама. Обзиром да се, наредна, 
2011. година, обиљежава као Међународна година шума,  
Међународни биро је, за 40. међународно такмичење у писању 
писама за младе, одабрао тему „Замисли да си дрво које живи 
у шуми. Напиши писмо некоме да му објасниш зашто је важно 
заштитити шуме“.

Нина Куваља

теа Панџа, побједница овогодишњег такмичења
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с и н д и к А т

п о ш та р и ј а д а  2010

РЈ ПСЦ Бањалука, 
традиционално – први!
Поштаријаду у Бањи Врућици свечано 

је отворила директор Пошта Српске, 
Јасминка Кривокућа, том приликом, 

изразила је задовољство што се наставља 
традиција окупљања поштара из цијеле РС, 
те изразила наду да ће добро пословање 
Предузећа и у наредном периоду 
омогућити одржавање ове манифестације. 
Као домаћин овогодишње Поштаријаде, 
радницима се обратио и Драган Тешић 

директор ИКТ-а, те зажелио добродошлицу 
и коректно спортско надметање.

Овогодишња „Поштаријада“  поред 
надметања у седам, поштарима добро 
познатих спортских дисциплина, брзом 
ходању, стрељаштву, стоном тенису, малом 
фудбалу, одбојци и шаху, била је обогађена 
и рекреативно-забавним дисциплинама, 
као што су скакање у поштанским врећама 
и потезање конопца између Синдиката и 

Управе... 

Радна јединица поштанско-саобраћајни 
центар Бањалука, и ове године, освојила је 
прво мјесто у укупном пласману, мада су 
колеге из РЈ Добој, опасно припријетиле 
рушењу традиционалног првог мјеста 
наших колега, што можемо видјети и 
погледом на овогодишњу табелу, гдје су 
прва три мјеста заузеле РЈ ПСЦ БЛ, РЈ Добој 
и РЈ Бањалука.

Синдикат Пошта Српске, тачније три синдикалне 
организације РЈ ПСЦ БЛ, Дирекција и РЈ Бањалука, 
спонзоришу учешће екипе Поште Српске – Синдикат, 
на овогодишњем турниру малог фудбала у спортској 
дворани Борик, у Бањалуци. Износ од укупно 600КМ, 
биће утрошен на учешће на турниру, те куповину 
дресова. 
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п о ш та р и ј а д а  2010

Бања Врућица – 
лијек за поштаре

тр а д и ц и ј а  с п О р т с к и х  п О ш т а Н с к и х  и г а р а  Н а с т а в љ е Н а  ј е  и  О в е 
г О д и Н е !  Н а  с е д м и м  с у с р е т и м а  п О ш т а р а ,  у ч е с т в О в а л О  ј е  4 2 0 
з а п О с л е Н и х .  у  п р е л и ј е п О м  а м б и ј е Н т у  б а њ е  в р у ћ и ц е ,  т р и 
д а Н а  п р О ш л а  с у  к а О  ј е д а Н .

Седме радничко-спортске игре „Поштаријада 2010“, одржане 
су у Бањи Врућици, од 16-19.09.2010. године. Смјештајни 
капацитети овог рекреативно-бањског центра били 

су на располагању за све такмичаре и госте, смјештене у 
хотелима Кардијал и Посавина. Основна жеља Организационог 
одбора Синдиката и Специјализоване РЈ за информационо-
комуникационе услуге, домаћина игара, била је да све прође без 
здравствених проблема учесника, да пружимо гостопримство 
и гостима и нашим радницима. Мислим да смо у томе и овај пут 
успјели. Специјализована РЈ за информационо-комуникационе 
услуге показала се поред свог инжeњерског гледишта и као 
вољан домаћин у сваком моменту пружити уљудност и пажњу. То 
су потврдили и наши гости: представници пошта Словеније (три 
члана), представници пошта ХП Мостар (два члана), представник 
државног капитала Пошта Српске и предсједник Скупштине 

акционара, Владо Прпош, представник Агенције за поштански 
саобраћај, Ђерић Деливоје, представници Синдиката птт 
саобраћаја Србија (три члана), предсједник Гранског Синдиката 
саобраћаја и веза РС , Миленко Видаковић, члан НО, Душан 
Вјештица, као и наши радници. 

Да се и ове године посветила пажња уштеди трошкова 
одржавања игара говори чињеница да је за ову Поштаријаду 
утрошено 74.483,62KM, што спада међу најниже трошкове 
везано за одржавање радничких игара. Наведени трошкови 
односе се на организацију у вези са смјештајем, храном, 
превозом, спортским  мајицама и др. Када се зна да је Бања 
Врућица реновирала своје капацитете и постигла ниво услуге 
„интелигентних соба“ ова уштеда трошкова је још значајнија. Још 
један сусрет поштанских радника показао је колико је важно 
успоставити контакт познанства, сарадње и „живе слике“ међу 
радницима, за сва будућа пословна дешавања, за позитивнији 
однос према поштанској дјелатности и рјешавању заједничких 
задатака у послу.

Слободанка Куриџа 
Предсједник синдиката Пошта Српске
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КОНАЧАН ПЛАСМАН ЕКИПА НА ПОШТАРИЈАДИ 2010 ГОДИНЕ
р. бр. екипа Брзо ходање Стрељаштво Стони тенис мали фудбал Одбојка Шах Потезање конопца УкУПнО

1. псЦ бања лука 12 5 10 8 10 12 10 67

2. добој 10 2 8 12 11 10 6 59

3. бањалука 11 8 2 10 9 3 11 54

4. Фоча 9 12 1 9 5 11 5 52

5. приједор 6 7 12 4 6 2 12 49

6. икт 4 9 11 11 3 4 1 43

7. дирекција 8 3 6 7 8 5 2 39

8. требиње 1 10 7 3 2 8 8 39

9. брчко 5 1 3 5 12 9 3 38
10. бијељина 3 11 5 2 1 6 9 37
11. соколац 2 6 4 6 7 7 4 36
12. зворник 7 4 9 1 4 1 7 33

БрЗО хОДање
У основној дисциплини радничко-спортских игара, Брзом ходању, најуспјешнији 
су од синдиката Предузећа награђени новчаним наградама, и то за прво 
мјесто Далибор Јошић, РЈ ПСЦ Бањалука - 200КМ, други у овој дисциплини, 
Горан Лопатић, такође из Поштанско-саобраћајног центра Бањалука 150КМ, те 
Далибор Јокић из РЈ Бањалука, треће мјесто и 100КМ. Ово је само мали подстицај 
за ову, како у синдикату кажу, најважнију дисциплину Поштаријаде.

ФУДБаЛ
Фудбалска екипа РЈ Добој, ове године заслужено се налази на 
првом мјесту на табели. Друго мјесто припало је екипи ИКТ-а, док 
су трећи били фудбалери РЈ Бањалука. 

ПОтеЗање кОнОПЦа
Од 2008. године, потезање конопца за све поштаре започиње са 
сјећањем на трагично преминулог колегу Ацу Михајловића из 
Бијељине. У част њему, ово спортско надметање има посебан значај 
за све запослене. Најјачи поштари били су приједорчани, те РЈ 
Бањалука и РЈ ПСЦ БЛ. 

ОДБОјка
Изненађење овогодишње Поштаријаде свакако су одбојкашице из 
РЈ Брчко. Биле су најбоље и сасвим заслужено освојиле прво мјесто 
на седмим спортским играма поштанских радника. Друго мјесто 
освојила је одлична екипа РЈ Добој, а треће РЈ ПСЦ БЛ. 
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СтреЉаШтВО
Фочаци су најбољи стријелци, што је потврђено и ове године. 
Радне јединице Бијељина и Требиње, задовољни су били са другим, 
односно трећим мјестом. 

Шах
Без трчања, али с великим напором, дошло се и до најбољих у овом 
спорту. Прво мјесто освојиле су колеге из РЈ ПСЦ БЛ, друго мјесто 
РЈ Фоча, те треће РЈ Добој. 

Скакање У ПОШтанСкИм ВреЋама
Од када су се поштанске вреће „појавиле“ на терену, сваке 
године, све је више заинтересованих да у њима скачу према циљу. 
Ове године, учеснике је чекала награда, за поштарке миксер, а 
поштарима гајба пива, поједини кажу – сврсисходни поклони. 

СтОнИ тенИС
Приједорчани су неприкосновени када је ријеч о овом спорту. На 
другом мјесту, биле су наше колеге из ИКТ-а, док је треће мјесто 
припало РЈ ПСЦ БЛ. 

ПОтеЗање кОнОПЦа СИнДИкат-УПраВа
На претходној Поштаријади екипе Синдиката и Управе, снаге су 
одмјериле у игрању малог фудбала, међутим, ове године дошло је 
до промјене. У повлачењу конопца, Синдикат је побиједио Управу 
Предузећа 2:1. 

MИС ПОШтарИјаДе
Представница Дирекције, Јелена Ковачевић, запослена у Служби за 
међународне односе и поштанску сарадњу, проглашена је најљепшом! 
Тим поводом, од Синдиката Предузећа добила је ручни сат, те је крунисана 
поштарском капом. Пратиље су биле Тања Курузовић из Специјализоване 
РЈ за информационе услуге и Дијана Видовић из РЈ Добој.
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Брза пошта протутњала...
Р Ј ПСЦ Бања Лука је протутњала до побједничког пехара на 

радничким спортским играма у  малом фудбалу  „Бања Лука 
2010“ у организацији Бања Лука спорта. У финалној утакмици 

они су декласирали Сектор секјурити са 3:0. То су прве радничке 
спортске игре организоване у малом фудбалу на којима је 
премијерно побједник Пошта 2. Опет су момци из РЈ ПСЦ Бања 
Лука, Малић,Чолић, Зорић, Бојић, Рекавић, Ђурић, Кнежевић, 
Ђурђевић, Петковић, Тепић и Вучић у правом спортском духу 
учествовали, побиједили и били најбоља екипа. За најбољег играча 
такмичења проглашен је Горан Малић и тим поводом је Малић 
изјавио: „Свакако да смо задовољни постигнутим резултатом, али је 
битније то што смо овдје дошли да се дружимо и да се упознајемо. 
Све ријечи похвале за чланове наше РЈ, за директора Новаковића 
који нам је уједно био и тренер, за разумијевање и вјеровање   
које су имали у нас. Набавили су нам  дресове, али највише нам је 
значила подршка на трибинама од наших колега. То нас је додатно 

стимулисало да остваримо овакав резултат.“

Тренер екипе Поште 2, директор РЈ ПСЦ Бања Лука, Зоран 
Новаковић, је задовољан резултатом, али напомиње да је 
циљ пријављивања екипе био дружење, те да је прво мјесто и 
пехар који је освојен  доказ да се ради о доброј екипи, добрим 
фудбалерима, али исто тако и о изузетним радницима на својим 
радним мјестима и то је велика вриједност коју Пошта има. 
Новаковић истиче: „Вриједност ове РЈ је и у томе што је овдје, као 
мало гдје, изражено велико другарство и честа окупљања радника 
и ван радног времена, који живе заједно као једна велика и права 
породица и заиста сам сретан што радим са оваквим људима.“ Још 
једном драги наши, искрене честитке од свих радника РЈ ПСЦ Бања 
Лука. 

Орлеанка Никодиновић 

МАЛОМ СА ШИШЕ

Рођен је на Шиши

Нико чуо није

Спомиње је стално

И наглас се смије.

Побјег’о одозго, 

Као дјечак још,

Сишао у град

Живот му не бјеше лош!

Учитељ бијаше

Нешто му ишло није,

Дошао у пошту,

Остарио ту,

Сад иде на годишњи,

Па у пензију!

Благо ти се Ниџо,

Што дочека њу,

Идеш здрав и прав,

У заслужену пензију!

Нека ти је срећно

Желимо ти сви, 

Буди здрав и чио,

Буди срећан

Као што си био!

Сњежана Тадић

ПЕНЗИОНЕРСКА

Благо оном ко дочека 

Четрдесет радних љета,

Па да оде здрав из фирме,

Да му ПИО исплаћује,

Да га поштар посјећује

Још година дуго...

Уживај у миру, срећи

Са женицом својом сада.

Бићеш деда врло брзо...

Ето теби малих руку

Да те мазе било када.

Кад те мале руке воле,

То је срећа,

То је радост

Заборавиш прошле дане 

Гдје нестаде бурна младост.

Желимо ти свако добро

Да се сјећаш лијепих дана

Иди с миром Бог ти дао

Желимо ти здраво, здраво...

Сњежана Тадић

Никола Врачар 

Рођен је 19.12.1945. године, у Бањалуци, 
гдје је завршио Гимназију. У РЈ ПСЦ БЛ 
радио на мјесту благајника.

Раде Шева 

Рођен је 23.03.1945. године, у Бањалуци, 
гдје је завршио Гимназију. У РЈ ПСЦ БЛ 
радио на мјесту благајника.



КРЕИРАЈТЕ 
СВОЈУ МАРКУ!

www.postesrpske.com

ПРЕДСТАВИТЕ СЕ НА ЈЕДИНСТВЕН 
И ОРИГИНАЛАН НАЧИН

ПРЕНЕСИТЕ ПРИЈАТЕЉИМА НЕЗАБОРАВНЕ 
ТРЕНУТКЕ ВАШЕГ ЖИВОТА

За више информација назовите: 051/215-882 (08:00 – 15:00, Пон. – Пет.)



Jeftiniji 
od svih!


